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Dagsorden; Bestyrelsesmøde tirsdag d. 7. februar 2023 

Dagsorden: 

 Møder 
o Godkendelse af referat fra sidste møde 

Forretningsudvalg 

o Økonomi 
 Bogføring er flyttet til kluboffice, ligner Economic men mangler features 

o Diverse info fra forretningsudvalget 
 Omklædningsrum/ opfølgning på møde i kommunens økonomiudvalg 

 Møde med Lars Gundelach og Kenneth Bak fra KB besøgte klubben 
omkring omklædningsrum og kunsstof. 

 På møde i økonomiudvalget mandag, blev det bestemt at 
kunstgræsbane skal ligge på Sønderkær – nu afventer vi, men noget 
mere optimistisk.  

o Emner til drøftelse 
 Generalforsamling 

 Beretning 
o Ser godt ud, lidt flere input 
o Offentliggøres 8 dage før gf sammen med lovforslag 

 Regnskab 
o Regnskab fremvist 

 Budget 
o Forslag godkendt 
o Fremadrettet budget på dagsorden 

 Forslag 
o Klublogo – Daniel gør det klart 
o Vedtægtsopdatering – sendes ud som den er 
o Kontingent - +50 kr for alle undt. Senior med træner der stiger 

med 100.  
 Kandidater 

o Der mangler medlemmer til bestyrelsen og det er alles ansvar 
at tale med kandidater 

 Årshjul (udskudt) 
 Ungdomsafdeling 

o Diverse orientering 
 Ændret praksis så ledertøj ligger i kælderen til udlevering for nye trænere 
 Sommerland Sjælland for nye (skal i beretning) 

o Emner til drøftelse 



 U10 overvejer en tur til Holland for A og B afdelingen men uden C. Da de 
samtidig har meldt fra til Haderslev Cup, Bst føler, at de ikke følger klubbens 
ånd.  

 Stor fremgang i 2008 årgangen, så tæt på at kunne lave hold i U15 –men 
katastrofal mangel på ledere. Måske en på bedding. 

 Trænermøde er fastlagt til marts – udmeldes snart 
 

 Seniorafdeling 
o Diverse orientering 

 Møde med potentiel 2. holdstræner fra efteråret 
 Mange til træning og opstart, specielt 2. hold 
 Møde med Jackie, adm. direktør i HGI, om udvikling af klub 

 Noget bestyrelsen er interessant at arbejde videre med  
o Emner til drøftelse 

 Arbejde som frivillig til arrangementer synes bst. Er en god ide. Honorar der 
udbetales til klubben går 85 % retur til holdet/spillerne 

 Stille frivillige til Copenhell er en mulighed i bar 
 Halloween show i Bella Center, skal stille mange frivillige 

 Avedøre Stadion, renovering af omklædningsrum: Udeståender ift. 
Oprydning, brandstige og stikkontakter – skal klares og afklares med stadion 

 Øvrige udvalg 
o Tøj 

 Eget design af tøj. Helt sæt ca 500 kr, hvilket er ca 100 kr. ekstra. 
Spændene og lad os se, hvad det kan. Vi skal finde en storsponsor, der kan 
få indgraveret navn. Der tages kontakt til Select i foråret om design. 

o Klubhus 
 Skraldespande hvad skal vi gøre ift. Sortering, Steffen 
 Steen taler med emne for café 
 Fugtskade i kælderen 

 Affugtning slut 
 Ser på hvordan der skal males 
 Døre skal tilpasses 
 Pedellen Ole kører med projektet 

o Hjemmeside, Holdsport, kluboffice mm. 
 kampe@, Kenneth og Janne har svært ved at passe de daglige mails. 

 I første omgang får vi flere mails med på holdtilmeldinger 
 Men vi undersøger muligheden for at finde en mere 

 På trænermøde vil der være forhåbentlig komme en og undervise i kluboffice 
for trænere. Evt. ser Bøggild på om der kan komme en fra kluboffice 
facebookgruppe. 

o Ansatte 
 Fleksjobbere er overgået til månedsløn. 
 Meget vasketøj gør det svært at overholde tidsnormen. 

 Begræns mængden af vasketøj og kortere vaskeprogrammer 
o Regnjakker vaskes kun sjældent 
o Kun vask af klubbens tøj 

o Andre projekter 
 Eventuelt 

o Generalforsamling 28. februar 
 Bøggild meldt afbud 

o Bestyrelsesmøde 7. marts 


